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Protokół nr XL/17 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 stycznia 2017 r. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 14:05 i trwała do godz. 16:05. 
Obrady prowadził Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Ad 1. 
Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć. Po przywitaniu 
wszystkich obecnych poinformował, że obrady Rady są prawomocne – w chwili 
stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych.  
W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych (lista 
obecności radnych w załączeniu do protokołu). 
 
Następnie przewodniczący obrad zaproponował uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację w latach 2017-2019 projektu 
przygotowanego w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, 
Programu Współpracy Transgranicznej 2014-2020 Interreg V-A Republika Czeska – 
Polska pod nazwą ”Aktywny senior polsko-czeskiego pogranicza”: 

„za” wprowadzeniem ww. projektu uchwały oddano 15 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
głosy nieoddane 3. 

(wydruk z głosowania nr 1, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Porządek obrad XL sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, uwzględniający 
wprowadzoną zmianę: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXIX  z dnia 29 grudnia 2016 r. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 
położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Nowowiejskiej 8; 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Województwa Opolskiego na odszkodowania za planowane do zajęcia 
grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni  ścieków w 
miejscowości Kędzierzyn Koźle, woj. opolskie”; 

d) w sprawie przyjęcia apelu do Prezesa Rady Ministrów w przedmiocie 
wprowadzenia zmian legislacyjnych  do przepisów rozporządzeń do ustawy 
z dnia 27 kwietnia 2001 r. – Prawo Ochrony Środowiska, ustawy z dnia 26 
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czerwca 1974 r. – Kodeks pracy, ustawy z dnia 2 lipca 2004 r. o swobodzie 
działalności gospodarczej oraz ustalenia zaostrzonych norm w zakresie 
przeładunku paliw płynnych; 

e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle oraz uchwały w sprawie warunków udzielania i 
wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny sprzedaży komunalnego 
lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku mieszkalnego stanowiącego w 
całości przedmiot najmu lub dzierżawy; 

f) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017; 
g) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2017-2031; 
h) w sprawie wyrażenia zgody na realizację w latach 2017-2019 projektu 

przygotowanego w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, Programu Współpracy Transgranicznej 2014-2020 Interreg 
V-A Republika Czeska – Polska pod nazwą ”Aktywny senior polsko-
czeskiego pogranicza”; 

6. Stanowisko Rady Miasta: 
a) do skargi złożonej w dniu 9 czerwca 2016 r. na działania Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu w ramach 
odpowiedzialności za stan skateparku zarządzanego przez MOSiR; 

b) do skargi na bezczynność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „udzielenia informacji publicznych”, 
na wniosek redakcji Niezależnej Gazety Obywatelskiej. 

7. Sprawozdanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności tej komisji 
w roku 2016. 

8. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski. 
10.  Zakończenie obrad. 

 
 
Ad 2. 
Przyjęcie protokołów z sesji nr XXXIX/16 z dnia 29 grudnia 2016 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poinformował, że radni nie zgłosili 
żadnych uwag do protokołu. W związku z tym uważa, że Rada przyjęła protokół 
 nr XXXIX/16 z sesji z dnia 29 grudnia 2016 r. 
 
Ad 3. 
Informacja przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady Miasta oraz 
korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Andrzej Kopeć, 
przewodniczący Rady Miasta. 



 
 

3 

 

(pisemna informacja dołączona do niniejszego protokołu) 
 
Ad 4. 
Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Prezydent miasta Sabina Nowosielska poinformował, że radni przed sesją otrzymali 
pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym w dniach od 30 grudnia 2016 do 18 stycznia 2017 r. podejmowanych 
w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego 
oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or. 
0057.1.2017 z dnia 19 stycznia 2017 r. i z dnia 25 stycznia 2017 r., będące 
uzupełnieniem informacji z dnia 19 stycznia 2017 r.) 
Następnie poinformowała o aktualnie trwających w szkołach podstawowych  
i gimnazjach spotkaniach dotyczących reformy oświaty oraz o rozpoczętym przez 
Wydział Politechniki Opolskiej w Kędzierzynie-Koźlu projekcie „Techniczna 
PObudka”. Przypomniała, że od 1 lutego 2017 r. będzie nowa, korzystniejsza cenowo 
taryfa gazowa. Nadto poinformowała, że w miesiącu lutym planuje rozpoczęcie 
spotkań z mieszkańcami na poszczególnych osiedlach miasta. 
 
Ad 5. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 
 

Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
poinformowała, że komisja stosunkiem głosów ,,za” -5, „wstrzymujący się”- 1, 
„przeciw” -0, pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, a następnie oddał 
głos Zastępcy Prezydenta Wojciechowi Jagielle. 
 
Wojciech Jagiełło przypomniał, że reforma systemu oświaty została wprowadzona 
ustawą Prawo oświatowe oraz ustawą przepisy wprowadzające - Prawo oświatowe. 
oraz, że przepisy te weszły w życie 11 stycznia 2017 r. W związku z czym 
przedstawiony projekt uchwały jest konsekwencja ww. ustaw.  
Przedstawiony projekt uchwały w przypadku jego podjęcia będzie podlegać ocenie 
kuratora. Kurator ma z kolei prawo wnieść swoje uwagi i zalecenia, a Rada gminy 
będzie miała obowiązek uwzględnienia tych uwag w ostatecznej uchwale, która do 
końca marca musi zostać podjęta. Jeżeli kurator uwag nie wniesie uchwała taka także 
musi zostać podjęta. Uchwała ta jest oparta na wzorcu przygotowanym przez 
Ministerstwo Edukacji. Podkreślił także, że w wyniku tej reformy wszystkie gimnazja 
podlegać będą wygaszeniu. 
 
Ryszard Masalski zaproponował, aby wystąpić z wnioskiem do władz państwa aby 
samodzielnie prowadziło oświatę. Stwierdził także, iż rozważa przygotowanie 
stosownego projektu uchwały w tej sprawie. Przedstawił także swoje negatywne 
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stanowisko w zakresie nierównego finansowania oświaty oraz przedstawił różnice 
 w wysokości przyznawanej subwencji oświatowej. Uważa także, że gmina traktowana 
jest przedmiotowo, tj. rolę gminy sprowadza się tylko do dawania pieniędzy. 
 
Andrzej Kopeć zgodził się z wypowiedzią swojego przedmówcy. 
 
Tomasz Scheller pochwalił szybkie przygotowanie projektu zmian oraz szybkie 
rozpoczęcie konsultacji w szkołach. Przypomniał jednocześnie, że w czterech szkołach 
niniejsze konsultacje jeszcze się odbędą. Następnie krytycznie wypowiedział się  
w zakresie konsultacji które jego zdaniem niczego nie wnoszą oraz 
nieprzeprowadzeniu ich w terminie poprzedzającym podjęcie ww. projektu uchwały. 
 
Wojciech Jagiełło poinformował, iż na konsultacjach przekazywane są informacje na 
temat reformy. Termin odbycia konsultacji, tj. po sesji nie ma wpływu na jej przebieg. 
Uważa jednocześnie, iż ważnym jest dotarcie do jak najszerszego grona rodziców  
z informacją o niniejszej reformie. 
 
Witold Rusak skorygował wypowiedź Ryszarda Masalskiego w zakresie wysokości 
dotacji przedmiotowej. Poinformował, że wynosi ona 37 milionów złotych a nie jak to 
radny Ryszard Masalski wskazał 11 milionów złotych. 
 
Ryszard Masalski wyjaśnił, że jego wcześniejsza wypowiedź do której odniósł się 
Witold Rusak dotyczyła tylko oświaty, tj. szkół podstawowych i gimnazjów. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć, po stwierdzeniu, że nie ma więcej 
chętnych do dyskusji, poddał projekt niniejszej uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 19 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”1, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 2, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/352/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów  

do nowego ustroju szkolnego 
 (tekst uchwał y stanowi załącznik do niniejszego protokoł u) 

 
b) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Nowowiejskiej 8; 
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Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej. Komisja 
jednogłośnie pozytywnie (9 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały; 
- Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. Komisja stosunkiem głosów „za”-7, „wstrzymujących się” – 1, 
„przeciw” – 0, pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć stwierdził, że nie ma chętnych do 
zabrania głosu. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 19 gł osów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 3, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/353/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Nowowiejskiej 8 
(tekst uchwał y stanowi załącznik do niniejszego protokoł u) 

 
 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za planowane  
do zajęcia grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków  
w miejscowości Kędzierzyn Koźle, woj. opolskie”; 
 

Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformowała, 
że komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”) pozytywnie zaopiniowała 
projekt ww. uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć, po stwierdzeniu, że nie ma więcej 
chętnych do dyskusji, poddał projekt niniejszej uchwały pod głosowanie: 

 „za” oddano 19 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
- gł osy nieoddane 1. 

(wydruk z głosowania nr 4, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/354/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Województwa Opolskiego na odszkodowania za planowane do zajęcia 

grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Kędzierzyn Koźle, woj. opolskie” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
 

d) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia apelu do Prezesa Rady 
Ministrów w przedmiocie wprowadzenia zmian legislacyjnych do przepisów 
rozporządzeń do ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. – Prawo Ochrony 
Środowiska, ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. – Kodeks pracy, ustawy z dnia 2 
lipca 2004 r. o swobodzie działalności gospodarczej oraz ustalenia 
zaostrzonych norm w zakresie przeładunku paliw płynnych; 
 
 

Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że 
do niniejszej uchwały został przyjęty wniosek o nadanie § 1 projektu uchwały 
następującego brzmienia: 
„Przyjmuje się apel do Prezesa Rady Ministrów w przedmiocie zmian legislacyjnych 
w zakresie przepisów rozporządzeń do ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. – Prawo 
ochrony środowiska (Dz. U. z 2016 r. poz. 672, z późn. zm.), ustawy z dnia 26 czerwca 
1974 r. – Kodeks pracy (Dz. U. z 2016 r. poz. 1666, z późn. zm.), ustawy z dnia 2 lipca 
2004 r. o swobodzie działalności gospodarczej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1829, z późn. 
zm.) oraz ustalenia zaostrzonych norm w zakresie przeładunku paliw płynnych,  
w brzmieniu ustalonym w załączniku do niniejszej uchwały”. 
Następnie poinformował, że Komisja Prawno-Administracyjna jednogłośnie 5 – „za”, 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z naniesioną techniczną korektą 
ww. § 1. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w sprawie a następnie 
poinformował, że projekt tej uchwały jest pokłosiem dyskusji odbytej na sesji Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle dnia 30 września 2016 r. Powstał on na bazie projektu 
przygotowanego przez panią Ewę Czubek. Wystąpiono także do Urzędu 
Marszałkowskiego oraz Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska z prośba  
o wniesienie uwag. Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska wniósł jedna uwagę, 
która faktycznie została uwzględniona w obecnym projekcie uchwały. Dotyczyła ona 
możliwości przeprowadzania niezapowiedzianych kontroli.  
Przewodniczący zaproponował także aby skierować do pani premier również petycję 
w tej sprawie, ponieważ będzie musiała się do niej ustosunkować w terminie 90 dni. 
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Zaproponował także aby taka petycję złożyć nie jako rada miasta tylko jako osoby 
fizyczne. Zasugerował także wyłożenie jej do podpisu aby umożliwi ć podpisanie jej 
wszystkim chętnym obywatelom. 
 
Ewa Czubek spytała się czy zmiany wprowadzone do projektu uchwały dotyczące 
norm godzinowych benzenu są pokłosiem wniosku WIOŚ-u czy naszego wydziału. 
 
Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
poinformowała, że określenie normy godzinowej dla benzenu zaproponował Wydział. 
Natomiast Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska zaproponował możliwość 
przeprowadzania niezapowiedzianych kontroli szczególnie w sytuacjach zagrożenia 
dla zdrowia i życia ludności. Poinformowała także, że zapis dotyczący kontroli był  
w projekcie przygotowanym przez radna Ewę Czubek. Wydział uzupełnił go tylko  
w zakresie dotyczącym zapisu „zagrożenia dla zdrowia i życia ludzi”, zgodnie  
z życzeniem Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 
 
Ewa Czubek dopowiedziała, iż projekt niniejszej uchwały został przesłany przez Biuro 
Rady Miasta do Opola dnia 30 września 2016 r., natomiast odpowiedź do urzędu 
wpłynęła 12 grudnia 2016 r. Podkreśliła, że tyle czasu potrzeba było Opolu aby  
w projekcie apelu istotnym dla naszego lokalnego środowiska praktycznie nie 
wprowadzić żadnych zmian. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć stwierdził, że nie ma chętnych do 
zabrania głosu w związku z czym poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 21 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 5, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/355/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie przyjęcia apelu do Prezesa Rady Ministrów w przedmiocie 

wprowadzenia zmian legislacyjnych do przepisów rozporządzeń do ustawy z dnia 
27 kwietnia 2001 r. – Prawo Ochrony Środowiska, ustawy z dnia 26 czerwca  

1974 r. – Kodeks pracy, ustawy z dnia 2 lipca 2004 r. o swobodzie działalności 
gospodarczej oraz ustalenia zaostrzonych norm w zakresie przeładunku paliw 

płynnych 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle oraz uchwały w sprawie warunków udzielania i wysokości 
stawki procentowej bonifikaty od ceny sprzedaży komunalnego lokalu 
mieszkalnego i komunalnego budynku mieszkalnego stanowiącego w całości 
przedmiot najmu lub dzierżawy; 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Beata Łobodzińska, przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. Komisja stosunkiem głosów „za”-7, „wstrzymujących się” – 1, 
„przeciw” – 0, pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały; 
- Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej Komisja 
jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały; 
- Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej. Komisja 
jednogłośni (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć z uwagi na brak chętnych do zabrania 
głosu poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 20 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”1, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 6, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/356/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
oraz uchwały w sprawie warunków udzielania i wysokości stawki procentowej 

bonifikaty od ceny sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego 
budynku mieszkalnego stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

f) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 wraz z 
autopoprawką; 

 
Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformowała, 
że komisja jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 
uchwały wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do 
zabrania głosu poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 20 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”0, 
- gł osy nieoddane 1. 

(wydruk z głosowania nr 7, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/357/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 
g) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2017-2031 wraz z autopoprawką; 
 
Dorota Zasłonka, przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformowała, 
że komisja jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący obrad po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu poddał 
ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 21 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 8, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/358/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2017-2031 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację w latach 2017-2019 

projektu przygotowanego w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, Programu Współpracy Transgranicznej 2014-2020 Interreg V-A 
Republika Czeska – Polska pod nazwą ”Aktywny senior polsko-czeskiego 
pogranicza”; 

 
Michał Nowak, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że 
komisja jednogłośni (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu poddał 
ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 20 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 9, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

 
Uchwał a Nr XL/359/17 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2017 r. 
 

w sprawie wyrażenia zgody na realizację w latach 2017-2019 projektu 
przygotowanego w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego, Programu Współpracy Transgranicznej 2014-2020 Interreg 
V-A Republika Czeska – Polska pod nazwą ”Aktywny senior polsko-

czeskiego pogranicza” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
 
Ad 6. 

a) Stanowisko Rady Miasta do skargi złożonej w dniu 9 czerwca 2016 r. na 
działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-
Koźlu w ramach odpowiedzialności za stan skateparku zarządzanego przez 
MOSiR; 

 
Ryszard Masalski, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił treść ww. skargi 
oraz stanowisko Komisji Rewizyjnej do niniejszej skargi Poinformował  
o przeprowadzonej kontroli przez zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej, która 
wykluczyła winę Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. 
Zaapelował także o poparcie stanowiska Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący obrad po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu poddał 
ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

„za” oddano 18 gł osów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 2, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 10, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

 
Uchwał a Nr XL/360/17 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 stycznia 2017 r. 
 

w sprawie złożonej w dniu 9 czerwca 2016 r. na działania Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu w ramach 

odpowiedzialności za stan skateparku zarządzanego przez MOSiR 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
 

a) Stanowisko Rady Miasta do skargi na bezczynność Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „udzielenia 
informacji publicznych”, na wniosek redakcji Niezależnej Gazety 
Obywatelskiej; 

 
Ryszard Masalski, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił treść ww. skargi 
oraz stanowisko Komisji Rewizyjnej do niniejszej skargi. Następnie poinformował, iż 
uważa, że niniejsza skarga jest bezzasadna, uzasadnił to oraz zaapelował o nie 
przyjmowanie stanowiska Komisji Rewizyjnej, które zostało zaprezentowane  
w materiałach sesyjnych. 
 
Michał Nowak poinformował, iż rada miasta nie jest właściwa do rozpatrzenia 
niniejszej skargi. Przedstawił treść artykułu 21 ustawy o udostępnianiu informacji 
publicznej, który wskazuje, że właściwy do rozpatrzenia skargi na nieudostępnienie 
informacji publicznej jest sąd administracyjny. Uważa także, że stanowisko Komisji 
Rewizyjnej należy odrzucić i uznać, że Rada Miasta nie jest właściwa do rozpatrzenia 
tej skargi. 
 
Andrzej Kopeć przychylił się do wypowiedzi swojego przedmówcy. Następnie 
przedstawił i wyjaśnił sposób glosowania nad ww. skargą. 
 
Ryszard Masalski zaproponował aby po ewentualnym odrzuceniu stanowiska Komisji 
Rewizyjnej do niniejszej skargi ogłosić przerwę, celem przygotowania stanowiska 
Rady Miasta do przedmiotowej skargi. 
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Andrzej Kopeć przychylił się do wypowiedzi radnego Ryszarda Masalskiego,  
a następnie poddał pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej, które uznaje  
za zasadną skargę na bezczynność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „udzielenia informacji publicznych”,  
na wniosek redakcji Niezależnej Gazety Obywatelskiej: 

„za” oddano 3 gł osów, 
„przeciw” 17, 
„wstrzymujących się” 1, 
- gł osy nieoddane 0. 

(wydruk z głosowania nr 11, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że stanowisko Komisji Rewizyjnej do 
niniejszej skargi nie zostało przyjęte, a następnie ogłosił przerwę, która trwała od 
15.00 do 15.25. 
Po wznowieniu obrad przewodniczący przedstawił treść przygotowanego podczas 
przerwy projektu uchwały do niniejszej skargi, z którego wynika, że Rada Miasta 
Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym do rozpatrywania wniesionej skargi, a 
następnie poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: 
  „za” oddano 19 gł osów, 

„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
- gł osy nieoddane 1. 

(wydruk z głosowania nr 12, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała przyjmująca ww. stanowisko 
została podjęta. 
 

Uchwał a Nr XL/361/17 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 stycznia 2017 r. 

 
w sprawie skargi na bezczynność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „udzielenia informacji 

publicznych”, na wniosek redakcji Niezależnej Gazety Obywatelskiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Ad 7. 
Sprawozdanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności tej komisji  
w roku 2016. 
(pisemna informacja dołączona do niniejszego protokołu) 
 
Ryszard Masalski, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił treść  
ww. sprawozdania. 
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Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu 
przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad 8. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 
 
Sabina Nowosielska, prezydent miasta poprosiła aby radni, którzy zostaną wybrani  
do udziału w pracach zespołu ds. dokonania analiz uwarunkowań optymalnej 
lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-Koźlu oraz 
zespołu ds. rekomendacji optymalnej lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-Koźlu, byli radnymi neutralnymi, niezależnymi, nie 
związanymi z ww. szkołą, tak aby ocena była obiektywna. 
 
Dorota Zasłonka spytała się, czy prawdą jest, że był członek zarządu Miejskiego 
Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu za okres kiedy pełnił funkcję  
we władzach miasta, wystąpił z roszczeniem o dodatkową zapłatę.  
 
Sabina Nowosielska, prezydent miasta,  poinformowała, że jest to prawda. Ww. osoba 
zażądała zgodnie z zawartą umową, dodatkowego odszkodowania z racji umowy o 
zakazie konkurencji.  
 
Dorota Zasłonka poprosiła o podanie kwoty ww. odszkodowania. 
 
Sabina Nowosielska poinformowała, że jest to kwota w wysokości ok. 70 tysięcy 
złotych. 
 
Ryszard Masalski spytał się co spowodowało, że zakład zajmujący się przerobem opon 
będzie funkcjonował na terenie Holdingu, w bardzo bliskim sąsiedztwie zabudowań 
mieszkalnych, a nie na Polu Południowym. 
 
Sabina Nowosielska poinformował, że nie jest to do niej pytanie, ponieważ zakład ten 
powstanie na terenie prywatnym, tj. Holdingu. 
 
Następnie spytał czy Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy Sp. z o.o. (zwany 
dalej KKPP) wiedział o tym, że tego rodzaju firma szuka miejsca na rozpoczęcie 
działalności w Kędzierzynie-Koźlu. 
Sabina Nowosielska poinformowała, że nie wie. Zasugerowała także aby w tej sprawie 
pytać prezesa KKPP oraz stwierdziła, że ona sama o tym dowiedziała się z prasy. 
 
Ryszard Masalski wyraził swoje wątpliwości odnośnie pozyskiwania informacji przez 
Holding od KKPP.  
 
Sabina Nowosielska, prezydent miasta,  ponownie poinformowała, że teren ten jest 
prywatny. Poinformowała także o trwających pracach na Polu Południowym oraz 
pozyskanych inwestorach. 
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Ryszard Masalski spytał się czy prezes KKPP zrobił wszystko, aby ww. podmiot 
swoją lokalizację umiejscowił na terenie Pola Południowego. 
 
Katarzyna Dysarz przypomniała o swoim ustnym wniosku dotyczącym rozważenia 
możliwość potrącania świadczeń wychowawczych 500+ na rzecz zadłużonych lokali 
mieszkalnych. Poprosiła o informację, czy takie działania zostały podjęte. Opisała 
także jak wygląda taki proceder w Zdzieszowicach. 
 
Rafał Olejnik poprosiła o utwardzenie drogi ul. Błonie oraz fragmentu nieurządzonej 
drogi ul. Przedwiośnie. Swoją prośbę umotywował ich złym ich stanem podczas 
odwilży. 
 
Przewodniczący obrad z uwagi na brak osób zgłaszających się przeszedł do kolejnego 
punktu obrad. 
 
Ad 9. 
Wolne wnioski. 
 
Ryszard Masalski na prośbę mieszkańców zasugerował aby przewodniczący komisji 
przekazując na sesji stanowisko poszczególnych komisji do projektów uchwał 
podawali je wraz z uzasadnieniem. 
 
Andrzej Kopeć stwierdził, iż nie zawsze do się to zrealizować, ze względu na brak 
dyskusji nad niektórymi punktami obrad z uwagi na ich oczywistość i zrozumienie. 
 
Halina Mińczuk stwierdziła, że w związku z faktem protokołowania poszczególnych 
obrad komisji oraz udostępniania tych protokołów, za zbędne uważa przedstawienie 
uzasadnień stanowisk komisji do opiniowanych projektów uchwał. 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć poinformował, że się nad tym zastanowi. 
Następnie przeszedł do wyboru członków zespołu ds. dokonania analiz uwarunkowań 
optymalnej lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-
Koźlu, którego zadaniem będzie opracowanie analizy SWOT oraz ekonomiczno-
finansowych uwarunkowań optymalnej lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-Koźlu oraz członków zespołu ds. rekomendacji 
optymalnej lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-
Koźlu, którego zadaniem będzie opracowanie i przedstawienie Prezydentowi Miasta 
Kędzierzyn-Koźle rekomendacji optymalnej lokalizacji siedziby Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-Koźlu. Poprosił o poinformowanie radnych 
dlaczego mają być dwa zespoły oraz jak praca tych zespołów ma przebiegać. 
 
Sabina Nowosielska poinformowała, że w pierwszej kolejności będzie zespół, który 
ma opracować analizę SWOT, która jest analizą plusów i minusów oraz analizę 
finansowo-ekonomiczną. Zespół ten będzie musiał pójść do obydwu szkół i je ocenić. 
Zespół ten w oparciu o dane ekonomiczne przygotuje stosowne wyliczenia. 
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Ten zespół zostanie poszerzony o dodatkowych członków, którymi będą rodzice 
Gimnazjum Publicznego nr 4 i Szkoły Podstawowej nr 6 oraz członkowie kuratorium. 
Podkreśliła, iż zależy jej na neutralnym i nieemocjonalnym ustaleniu, która ze szkół 
będzie budynkiem głównym oraz stwierdziła, że wejdzie to w życie dopiero za dwa 
lata. Zaznaczyła także, że gmina chce zainwestować w jeden z ww. budynków, tj. 
wybudować boisko szkolne, dlatego też zależy jej na podjęciu tej decyzji w sposób 
neutralny i rozsądny. 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć zaproponował, aby w zespołach tych pracowały 
te same osoby. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
Do zespołów tych zgłoszono: Katarzynę Dysarz, Tomasza Schellera, Ewę Czubek, 
Sylwię Artuna. WW. radni wyrazili zgodę na powyższe.  
Stwierdził, iż trzy osoby z największą liczbą głosów zostaną wybrane do pracy w ww. 
zespołach. 
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę Katarzyny Dysarz: 

„za” oddano 16 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
- gł osy nieoddane 5. 

(wydruk z głosowania nr 13, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Z uwagi na fakt, że głosowanie zostało przeprowadzone niepoprawnie,  
tj. przewodniczący obrad Andrzej Kopeć odczytał tylko kto jest „za”  
ww. kandydaturą, przewodniczący postanowił ponownie poddać pod głosowanie 
kandydaturę Katarzyny Dysarz: 

„za” oddano 18 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
- gł osy nieoddane 2. 

(wydruk z głosowania nr 14, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę Tomasza 
Schellera: 

„za” oddano 12 gł osów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 4, 
- gł osy nieoddane 4. 

(wydruk z głosowania nr 15, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć z uwagi na zgłoszone problemy techniczne  
z terminalami służącymi do głosowania postanowił ponownie poddać pod głosowanie 
kandydaturę Tomasza Schellera: 

„za” oddano 14 gł osów, 
„przeciw” 0, 
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„wstrzymujących się” 6, 
- gł osy nieoddane 2. 

(wydruk z głosowania nr 16, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kandydaturę Ewy Czubek: 

„za” oddano 18 gł osów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2, 
- gł osy nieoddane 2. 

(wydruk z głosowania nr 17, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
W trakcie głosowania nad kandydaturą radnej Ewy Czubek, Rafa Olejnik przedstawił 
swoje wątpliwości co do kandydatury radnej Sylwii Artuna, jako osoby pracującej  
w Szkole Podstawowej nr 6. 
 
Andrzej Kopać stwierdził, iż nie ma przeszkód formalnych, aby radna Sylwia Artuna 
mogła pracować w przedmiotowych zespołach. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kandydaturę Sylwii Artuna: 

„za” oddano 11 gł osów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 8, 
- gł osy nieoddane 1. 

(wydruk z głosowania nr 18, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Następnie przewodniczący obrad poinformował, iż decyzją Rady do pracy  
w niniejszych zespołach zostali wybrani niżej wymienieni radni: 

• Ewa Czubek,  
• Katarzyna Dysarz, 
• Tomasz Scheller. 

 
Następnie radna Ewa Czubek wypowiedziała się na temat niezależności składu 
osobowego powołanego zespołu. 
 
Sylwia Artuna zaznaczyła, że nie jest pracownikiem szkoły i nigdy nim nie była. 
Poinformowała także, że umowę ma zawartą z Narodowym Funduszem Zdrowia  
i udziela świadczeń na rzecz uczniów. 
 
Prezydent miasta, Sabina Nowosielska krytycznie wypowiedziała się na temat 
neutralności Sylwii Artuna z uwagi na prowadzony w przedmiotowej szkole gabinet 
pielęgniarski. 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć zwrócił się do pani prezydent z prośbą aby nie 
warunkowała kierowanych do radnych zaproszeń. 
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Sabina Nowosielska ponownie podkreśliła, że zależało jej na neutralności radnych  
w tym temacie oraz, że nie wskazywała imiennie kto ma zostać członkiem niniejszych 
zespołów. 
 
Sylwia Artuna dodała, że w żadnej z wymienionych szkół nie ma dziecka. Zdziwiła się 
także faktem, że zaproszenie do pracy w poprzednim zespole nie było tak samo 
obwarowane. 
 
Ad 10. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Kopeć zamkną XL sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
     Andrzej Kopeć 

 
Sesja skończyła się o godzinie 16:05. 
 
Protokołowała: Agnieszka Szykuła 


